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   Møteprotokoll 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Rødøy rådhus 
Dato: 29.04.2025 
Tid: 11:00–16:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Inger Dagmar Monsen Ordfører AP/KRF 
Henriette B. Blix Varaordfører AP/KRF 
Kjell Setvik Medlem AP/KRF 
Elin R. K. Telnes Medlem AP/KRF 
Arne Vegar Telnes Medlem AP/KRF 
Rakel Eline Heen Medlem AP/KRF 
Jorunn Øren Monsen Medlem AP/KRF 
Paul Amundsen Medlem AP/KRF 
Siv Tove Hansen Medlem RFL 
Anniken Jensen Heen Medlem RFL 
Arne Tore Bang Medlem RFL                               (til kl. 15.00) 
Knut Kvarv Medlem RFL 
Vidar Solheim Medlem FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sten Våtvik Medlem AP/KRF 
Trude Pedersen Medlem AP/KRF 
Frank Kristiansen Heimdal Medlem RFL 
Jimmy Engen Krogh Medlem RFL 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Anders Ivan Rasch Sten Våtvik AP/KRF 
Thor-Harry Nordvoll Trude Pedersen AP/KRF 
Hege Kristin Bang Frank Kristiansen Heimdal RFL                            (til kl. 15.00) 
Yvonne Aag Engen Jimmy Engen Krogh RFL 
Andreas Heen Arne Tore Bang RFL                            (fra kl. 15.00) 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harald Einar Erichsen Kommunedirektør 
Ragnhild Aakre Seljevoll Sekretær 

      
     Kommunalsjef teknisk Steinar Stien under behandlingen av sakene 16/2025 og 23/2025. 
     Kommunalsjef oppvekst og kultur Svend Leif Einvik under behandlingen av sak 33/2025. 
 

 
Merknader: 
Innkalling godkjent. Saksliste godkjent med tilleggssaker 30/2025–33/2025. 
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Følgende saker ble behandlet: 
16/2025–33/2025. Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: 16/2025, 23/2025–26/2025, 17/2025–22/2025 
og 27/2025–33/2025. 
 
 
Permisjoner: 
Arne Tore Bang (RFL) og Hege Kristin Bang (RFL) ble innvilget permisjon fra kl. 15.00, under behandlingen av 
sakene 17/2025–22/2025 og 26/2025–33/2025. 
 
 
Annet: 
Orientering i møtet om NAV Sør-Salten v/leder Vivian Storøy og veileder Aleksander Gartland. 
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Saksliste 
 
Saksnr Innhold 

 16/2025 Orienteringer 

 17/2025 Valg av representant til pilotprosjektet "En framtid i Rødøy" 

 18/2025 Jektvik barnehage – økning av bemanning 

 19/2025 Avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi og tilhørende 
fasiliteter 

 20/2025 Lokal forskrift – skolerute for skoleåret 2025/26 

 21/2025 Kommunal overtakelse av vannanlegg i Øresvik 

 22/2025 Etablering boliger i kretsene i Rødøy kommunen 2025 

 23/2025 Transportplan Nordland – innspill 

 24/2025 Medlemskap i Digitale Helgeland 

 25/2025 Vurdering av kommunens ulike samarbeidskonstellasjoner 

 26/2025 Rødøy kommunes uttalelse til forslag til grensejustering – Gnr. 9, 10, 11 og 12 i Vestre 
Sørfjord grunnkrets 

 27/2025 Eierstyring Visit Helgeland AS – eierskapsstrategi, vedtekter og rettet emisjon 

 28/2025 Forlengelse konsulentavtale næring 

 29/2025 Framsikt politikermodul 

 30/2025 Kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune (tilleggssak) 

 31/2025 Valg til representantskapet i kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA (tilleggssak) 

 32/2025 Ung AGE (tilleggssak) 

 33/2025 Sommerstengte barnehager (tilleggssak) 
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16/2025 Orienteringer 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Orienteringer v/kommunedirektør: 

• Møte i sakkyndig nemnd 21. februar. Skattekrav utsendt, klagebehandling neste.  
• Masterplanarbeidet på Nord-Helgeland, møte 11. mars med Rana Utvikling, Visit Helgeland og øvrige 

kommuner angående veien videre. Ny prosjektleder tilsatt: Klaas Jonkmann. 
• Avholdt kurs i innkjøp for kommunalsjefer og andre saksbehandlere, 24. mars.  
• Kontorfasiliteter rådhuset, mangler flere kontorer. Ombygging av «Bankbygget» snart ferdig.  
• Teamsmøte med Rødøy Utleiebygg, 4. april. 
• Møte med Spinn arkitekter angående eldreklynge Øresvik, 9. april og 23. april. 
• Status årsregnskap 2024.  
• Oppstartsmøte for utarbeidelse av websider til Rødøyløva Nasjonale Turiststi, 23. april. 
• Felles kommunedirektørmøte i Helgeland, Sandnessjøen 23. april. 
• Partnerskapsmøte Helsefellesskap Helgeland, Sandnessjøen 24. april. 
• Status tilsetting kommunalsjef teknisk. 

o Overgangsavtale inngått med Konsulent Steinar Stien AS for å følge opp helsehusprosjektet 
med tilhørende prosjekter. 

• Status tilsetting økonomisjef       
o Avtale med Geir Arne Solbakk må eventuelt søkes forlenget om det drar ut før ny 

økonomisjef er på plass. Nåværende avtale går ut 30.06.2025. 
• Status sak orientert om i møte 17. desember 2024. Orientering i lukket møte ihht. kommuneloven § 

11-5 (2). 
• Framdrift helsehusprosjekt, orientering v/kommunalsjef teknisk. 
• Svar på spørsmål fra Arne Tore Bang vedrørende asbestsanering Tjongsfjord skole, v/kommunalsjef 

teknisk. 
 
Orienteringer v/ordfører: 

• Brev fra foreldrerepresentanter for barnehagene i Rødøy angående sommerstengt barnehage. 
• Henvendelse fra Eirik Holdal, angående søknad AGE (Arctic Gaming Experience). 
• Flere arbeidsmøter avholdt ang. Nasjonal turiststi, angående skilting og avtaler mellom Rødøy 

kommune og Rødøy Stå På, og etablering av nettside. 
• H.M. Dronningen har takket nei til å forestå åpningen av Nasjonal turiststi 23. august. 
• Teamsmøte med GMV (Grovfjord Mekaniske verksted), 18. mars, angående næringseiendom på 

Kvalvika. GMV ser ikke for seg drift, og ønsker å selge eiendommen. 
• Møte 19. mars med NFK - fylkesråd for kultur og miljø Arne Ivar Mikalsen og Helgeland Museum 

vedrørende vedtatt nedtrekk for kommunene Rødøy, Leirfjord, Dønna og Træna. 
• Markering av at Gildeskål er kommet inn i vertskommunesamarbeid om NAV-tjenester (sammen 

med Meløy og Rødøy), 20. mars på Ørnes.  
• Deltakelse på LVK`s konferanse «Kvinner og kraft», 24.-25. mars i Oslo. Kommunestyrerepresentant 

Elin Telnes deltok sammen med ordfører. 
• Møte i styringsgruppa for Kystplan Rødøy, 26. mars.  
• Teamsmøte 27. mars for vannområde Rana/Lurøy/Rødøy. Høring planprogram og hovedutfordringer 

i regional vannforvaltningsplan. Vannområdekoordinator Kristin Brekke Klausen kommer og 
orienterer i formannskapet i mai. 

• Møter i ordførerutvalget i Salten Regionråd (AU), på Teams hver 14. dag. 
• KS toppledermøte i Oslo, 31. mars–1. april.  

o Dag 1: Ordførermøter med partiene.  
o Dag 2: Felles med kommunedirektørene; Tema beredskap og forventningsgapet m.m. 

• Samling og årsmøte i NFKK (Nettverk fjord- og kystkommuner), 2.-3. april i Oslo. 
• Teamsmøte angående hurtigbåt, 2. april (Salten regionråd: ordførere langs Nex-rutene). 
• Møte angående mulig felles beredskapsråd Meløy, Gildeskål og Rødøy, 8. april på Ørnes. 
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• Vedtak i sak delegert til formannskapet; 2. gangs behandling reguleringsendring detaljregulering 
Klubban del av gnr. 42, bnr. 5.  

• Representantskapsmøte HAF IKS, 11. april i Mo i Rana. 
• Generalforsamling Visit Helgeland, 23. april i Sandnessjøen. 
• Dialogmøte Helsefellesskap Helgeland, 24. april i Sandnessjøen. 
• Helgelandskonferansen 2025, 24.-25. april i Sandnessjøen (deltakelse 24. april). 
• Informasjonsmøte i Øresvik angående grensejusteringssaken, 28. april. 
• Rådsmøte Helgeland Museum, 28. april i Mo i Rana. 
• Helgeland Museum m. fl. setter opp musikal om Gustav Strømsvik fra Rødøy, 14. juni. Åpning av 

utstilling om Strømsvik 15. juni på Falch Gamle Handelssted. 
• Teamsmøte i representantskapet i RKK Salten, 25. april. Styret informerte om utfordringer i den 

interne driften av RKK. 
 
Vedtak: 
Tas til orientering. Enstemmig. 
 
 

17/2025 Valg av representant til pilotprosjektet "En framtid i Rødøy" 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommunestyre velger ordfører, med vara: varaordfører, som representant til ressursgruppa for 
pilotprosjektet «En framtid i Rødøy». 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

18/2025 Jektvik barnehage - økning av bemanning 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Budsjettet for oppvekstsektoren – Jektvik barnehage – lønnsmidler, økes med kr. 55 987. 
2. Rødøy kommunestyre ber om at vedtektene for barnehagene i Rødøy kommune utredes med tanke på 

endringer av opptaksreglene. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
  
  

19/2025 Avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi og tilhørende 
fasiliteter 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Det inngås avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi på Rødøyløva og 

tilhørende fasiliteter, med tilleggsavtale, mellom Rødøy kommune og Rødøy Stå På. 
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2. Det innvilges et engangsbeløp fra disposisjonsfond på 100 000 kroner til «Rødøy Stå På» til innleie av sti-
verter for turistsesongen 2025.  

 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

20/2025 Lokal forskrift - skolerute for skoleåret 2025/26 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Kommunestyret i Rødøy vedtar det fremlagte forslaget til Lokal forskrift for grunnskolen i Rødøy kommune 
om skolerute skoleåret 2025/2026 slik det foreligger i forslaget med virkning fra 1. august 2025. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

21/2025 Kommunal overtakelse av vannanlegg i Øresvik 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
• Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til inngåelse av avtale med eier av Øresvik vannverk. 
• Kommunestyrer godkjenner kjøp av Øresvik vannverk på kr 350 000,- som finansieres av 

selvkostfondene. 
• Kommunestyret ber administrasjonen innarbeide båndlegging av nedslagsfeltene i neste planvask på 

kommuneplanens arealdel. 
• Kommunestyret ber administrasjonen om å kontakte eksisterende abonnenter med varsel om 

kommunal overtakelse av vannverket, og at det utarbeides plan for tilrettelegging til nye abonnenter. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
  

22/2025 Etablering boliger i kretsene i Rødøy kommunen 2025 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fremforhandle avtaler med grunneiere på Gjerøy, og 

Storselsøy til etablering av tomter. 
2. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fradele tomter til boligene når avtale med grunneiere 

er på plass. 
3. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til etablering av 4 boliger fordelt på de to kretsene på 

Gjerøy og Storselsøy. Budsjettramme settes til 20 MNOK, og finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
Når finansieringen er vedtatt utarbeides konseptet og søkes tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret ber administrasjonen videreføre arbeidet med konseptet «Leie til Eie», med ny 
publisering og informasjonsmøter.  
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Forslag fra AP/KRF: 
Nytt punkt 5:  Kommunestyret ber om at denne saken får høy prioritet, med fortløpende informasjon til       
   formannskapet. 
  
Vedtak: 
1. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fremforhandle avtaler med grunneiere på Gjerøy, 

og Storselsøy til etablering av tomter. 
2. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fradele tomter til boligene når avtale med 

grunneiere er på plass. 
3. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til etablering av 4 boliger fordelt på de to kretsene på 

Gjerøy og Storselsøy. Budsjettramme settes til 20 MNOK, og finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
Når finansieringen er vedtatt utarbeides konseptet og søkes tilskudd fra Husbanken.  

4. Kommunestyret ber administrasjonen videreføre arbeidet med konseptet «Leie til Eie», med ny 
publisering og informasjonsmøter.  

5. Kommunestyret ber om at denne saken får høy prioritet, med fortløpende informasjon til 
formannskapet. 

  
Mot en stemme, avgitt av FRP. 
  
 

23/2025 Transportplan Nordland - innspill 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
 
INNSPILL TIL TRANSPORTPLAN NORDLAND - PRIORITERINGSLISTE  
Avsender  Rødøy kommune  
  
Oppsummering:  
Tiltak  Transportform  Prioriteringsnr.  
Polarsirkelveien  
Kryssing av Nordfjorden/Melfjorden inn til Mo i Rana: 
Tverrforbindelse mellom Fv17 og E6,  
med kryssing av Holandsfjorden: Fv17 Storvika-Reppen  
  

Vei  1  

Kryssing av sundet mellom Rangsund og Gjerøy  
  

Vei  2  

Jektvik–Kilboghamn: Utbedring av fergekai i Jektvik med ekstra 
fergebro  
  

Ferge  3  

Nytt fergemateriell på strekning Jektvik–Kilboghamn  
  

Ferge  4  

Nytt fergemateriell på strekning Forøy–Ågskardet  
  

Ferge  5  

Asfaltering av Segelforveien (Fv437)  
  

Vei  6  

Taxi for buss til/fra hurtigbåt NEX1  
  

Kollektivtransport  7  

Oppgradere/etablere venteromsfasiliteter  
  

  8  
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Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☒  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☐  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☒  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  1    

Beskrivelse av tiltak:  

Polarsirkelveien;  
Kryssing av Nordfjorden/Melfjorden inn til Mo i Rana: Tverrforbindelse mellom 
Fv17 og E6,  
med kryssing av Holandsfjorden: Storvika–Reppen  

Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv17  

Kommune:  Rødøy og Rana kommune  
Rødøy og Meløy kommune  

Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Dagens fergeforbindelser nord- og sørover gir utfordringer for næringstransport, 
arbeidspendling og bolyst. Fv17 er eneste omkjøringsvei når E6 Saltfjellet er stengt, 
og Norge blir delt mellom sør og nord når både E6 Saltfjellet og Fv17 Jektvik–
Kilboghamn/Forøy–Ågskardet er stengt. Fv17 er i dag stengt nordover mot 
fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot Sandnessjøen og Mo i Rana mellom 6–11 
timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite fleksibelt reisetilbud, og et mangelfullt 
kollektivtransporttilbud.  
  
Begge disse fergestrekningene er kjent som flaskehalser på Fv17, spesielt 
sommerstid når turisttrafikken øker betraktelig.  
  

Beskrivelse av tiltak:    

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

En veiforbindelse vil forbedre reisetilbudet, redusere transportkostnader og tid, og 
styrke næringsutvikling og bosetting.   
Veiforbindelse vil redusere kostnadskrevende fergeløsning på Fv17 Jektvik–
Kilboghamn og Forøy-Ågskardet.   
  
Beredskapen for forsvaret vil forsterkes betraktelig, med ny evakuerings- og 
mobiliseringsvei. Polarsirkelveien vil gi kortere vei fra hovedleia inn til E6 Mo i 
Rana og videre til E12 Sverige og Finland. Polarsirkelveien vil bidra til å styrke 
NATOs transportsystem i Norge og Norden, den vil fjerne flaskehalser, bidra til 
redundans og redusere risiko for avskjæringer.   
  
Regionforstørring og styrking av bo- og arbeidsmarkedsregionene i Rødøy, Rana, 
Meløy og Gildeskål vil muliggjøres. Bedre akuttberedskap med kortere reisevei til 
sykehus.   
  
Polarsirkelveien vil garantert bidra til bolyst og bosetting.   
  

Annet:  Det gis unntak for tiltak i forbindelse med bygging av bru over Nordfjorden ved 
Nordfjordholmene, jf. § 5 bokstav g i Forskrift om vern av Nordfjorden marine 
verneområde i Rødøy kommune, Nordland fylke.  
Kryssing av Holandsfjorden vil være et prosjekt for fergeavløsningsordningen.   
  
Storvika–Reppen er innlemmet i kommunedelplanen til Meløy og Rødøy 
kommuner.  
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Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☒  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☐  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☒  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  2    

Beskrivelse av tiltak:  Kryssing av sundet mellom Rangsund og Gjerøy  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv7418 og Fv7414  

Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☒  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

I dag reiser man mellom øyene med skoleskyssbåt, ferge og hurtigbåt.   

Beskrivelse av tiltak:  Gjerøy, Rangsund og Selsøyvik er tre øyer som ligger tett ved siden av hverandre i 
Rødøybassenget. Selsøyvik og Rangsund ble bundet sammen med en veifylling 
midt på 1990-tallet. Den tredje øya Gjerøy ligger nært Rangsund, og vil enkelt 
kunne bindes sammen med en veifylling/flytebro. Dermed vil en kunne binde 
sammen tre øykretser. I dag er det fergekai og hurtigbåtkai på Selsøyvik og Gjerøy. 
Bindes øyene sammen vil det bli innsparinger her i forhold til samferdsel.  

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Forventet effekt av å binde de tre øykretsene sammen er å skape en større, robust 
og livskraftig krets. Det vil gi muligheter for nyetableringer og utvikling i 
næringslivet, og enklere arbeidspendling mellom øyene. Økt bolyst og blilyst. 
Lettere tilgang til idrett- og svømmehall. Styrking av felleskap og foreningsliv. 
Bedre mulighet og tilgjengelighet for hjemmebaserte omsorgstjenester.  
Innenfor skole og barnehage vil skyss bli mer væruavhengig, og det vil være 
besparelser innen skoleskyssutgifter. Innen reiselivsnæringen vil en kunne 
tilrettelegge og utnytte mulighetene for samarbeid mellom de ulike 
reiselivsbedriftene i de tre kretsene.  
Seilingsmønsteret for ferge kan forbedres og effektiviseres med tanke på nytt 
fergeleie på Tonnes.  
Det vil ligge besparelser i prosjektet for Nordland fylkeskommune i forhold til at en 
kun vil trenge ett fergekai og ett kai for hurtigbåt- og godsbåtanløp.  
En veiforbindelse mellom Rangsund og Gjerøy vil gi besparelser innen 
kollektivtransport og offentlige tjenester.  

Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☐  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☒  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☐  

Vedlikehold/utbedring  
☒  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  3    

Beskrivelse av tiltak:  Jektvik–Kilboghamn: Utbedring av fergekai i Jektvik med ekstra fergebro  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv17  

Kommune:  Rødøy  
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Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☒  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Uoversiktlig fergekai, for få/dårlig merkede oppstillingsplasser, og mangelfull 
informasjon til reisende.  
Utfordrende når to ferger skal inn til samme fergebro samtidig.  
Kanselleringer på det ene fergesambandet går utover to fergesamband når den 
ene ferga blir liggende og oppholde plass ved fergebro i Jektvik  

Beskrivelse av tiltak:  Utbedre fergekai med ekstra fergebro. Digitale informasjonstavler.   
Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Bedre flyt i trafikken.   
Færre kanselleringer.  
Bedre oversikt og kommunikasjon ut til reisende.   

Annet:    
                          
    
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☐  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☒  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☒  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  4    

Beskrivelse av tiltak:  Nytt fergemateriell på strekning Jektvik–Kilboghamn  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv17  

Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Dagens fergemateriell er gammelt og uhensiktsmessig for strekningen Jektvik–
Kilboghamn. Mange kanselleringer i sambandet pga. manøvreringssystemet. I dag 
tar fergeturen 1 t og 5 min – en ny og raskere ferge vil kunne kutte ned på 
reisetiden. Fergestrekningen er i dag ikke tilfredsstillende for næringstransport, 
pga. tidsbruk og kanselleringer vinterstid. Fv17 er eneste omkjøringsvei når 
Saltfjellet er stengt vinterstid. Fergestrekningen er en kjent flaskehals på Fv17. 
Dette gjelder spesielt sommerstid når turisttrafikken øker betraktelig. Fv17 er 
stengt nordover mot fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot Sandnessjøen og Mo i 
Rana mellom 6–11 timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite fleksibelt reisetilbud, 
et mangelfullt kollektivtransporttilbud, og skaper utfordringer for 
næringstrafikken.  

Beskrivelse av tiltak:    

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Nytt tidsmessig fergemateriell vil kunne redusere lang reisetid. Nytt fergemateriell 
vil føre til færre kanselleringer pga. vær/manøvreringssystem. Det vil også gjøre 
Fv17 til en sikrere og mer effektiv omkjøringsvei for Saltfjellet, som vil gi en 
tryggere og raskere næringsvei.   

Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☐  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☒  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☐  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  5    
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Beskrivelse av tiltak:  Nytt fergemateriell på strekning Forøy–Ågskardet  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv17  

Kommune:  Meløy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Dagens fergemateriell er gammelt og uhensiktsmessig i ruten. Pr. i dag står det 
ofte igjen biler og næringstrafikk på de mest trafikkerte rutetidene. Fv17 er eneste 
omkjøringsvei når Saltfjellet er stengt vinterstid. Fergestrekningen er en kjent 
flaskehals på Fv17. Dette gjelder spesielt sommerstid når turisttrafikken øker 
betraktelig. Fv17 er stengt nordover mot fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot 
Sandnessjøen og Mo i Rana mellom 6–11 timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite 
fleksibelt reisetilbud, et mangelfullt kollektivtransporttilbud, og skaper 
utfordringer for næringstrafikken.  

Beskrivelse av tiltak:    

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Nytt tidsmessig fergemateriell vil gi sikrere ruteproduksjon, men fartøystørrelse 
må tilpasses økende trafikk. Ny ferge vil gjøre Fv17 til en sikrere og mer effektiv 
omkjøringsvei for Saltfjellet, som igjen betyr tryggere og raskere næringsvei. Dette 
vil sammen med utbedret rutetilbud gi bedre muligheter til jobbpendling til og fra 
Meløy og Gildeskål. Kort fergestrekning gjør sambandet ideelt for elektrifisering.  

Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☒  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☐  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☐  

Vedlikehold/utbedring  
☒  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  6    

Beskrivelse av tiltak:  Asfaltering av Segelforveien   
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv437  

Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Fylkesvei 437 er en grusvei hvor veistandarden er veldig dårlig. Veien trenger 
oppgradering til asfaltdekke for å bedre fremkommeligheten.  

Beskrivelse av tiltak:    

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Asfaltering av Fv437 vil redusere etterslepet av vedlikehold, og dermed gi 
innsparinger på vedlikehold over tid. Bedre veistandard er et virkemiddel som gir 
bolyst og blilyst.  

Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☐  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☐  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☒  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☐  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  7    
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Beskrivelse av tiltak:  Taxi for buss til hurtigbåt NEX1  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

Fv17  

Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Ikke korresponderende kollektivtransport mellom Værangfjorden og Vågaholmen 
til anløp NEX1.  

Beskrivelse av tiltak:  Mulighet for bestilling av taxi for buss for reisende.   
Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Vil gi et bedre tilbud til eldre, barn og unge, og jobbpendlere.  

Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  

Transportform (kryss av i 
boks):  

Veg  
☐  

Gange-/sykkel  
☐  

Ferge  
☐  

Hurtigbåt  
☐  

Buss  
☐  

Trafikksikkerhet  
☐  

Annet:  

Tiltakstype (kryss av i 
boks):  

Investeringsprosjekt  
☐  

Vedlikehold/utbedring  
☐  

Drift  
☐  

Annet:  

Prioriteringsnummer:  8    

Beskrivelse av tiltak:  Oppgradere/etablere venteromsfasiliteter  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  

  

Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  

Ja  
☐  

Nei  
☐  

  

Beskrivelse av 
utfordringer:  

Gjerøy mangler venterom med toalett på ferge- og hurtigbåtkai (felles kai).  
Nordnesøy ferge- og hurtigbåtkai har venterom, men mangler toalettfasiliteter.   
Rødøya mangler toalettfasiliteter på venterom på hurtigbåtkai.  

Beskrivelse av tiltak:  Nytt venterom med toalettfasiliteter Gjerøy, og oppgradering av venterom 
Nordnesøy og Rødøya.  

Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  

Vil gi et bedre tilbud for reisende, i tråd med NFKs «Strategi, servicefasiliteter for 
kollektivreisende».  

Annet:    
                          
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

24/2025 Medlemskap i Digitale Helgeland 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Rødøy kommune inngår medlemskap i Digitale Helgeland fra og med 2025. 
2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå forpliktende avtale med Digitale Helgeland. 
3. Kostnader knyttet til deltakelse i Digitale Helgeland i 2025 finansieres gjennom disposisjonsfondet. 
4. Fra og med 2026 innarbeides kostnadene i kommunens ordinære driftsbudsjett. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
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25/2025 Vurdering av kommunens ulike samarbeidskonstellasjoner 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Rødøy kommune takker for tiden sammen med kommunene i Salten Regionråd. Det understrekes at 

Rødøy kommune har blitt meget godt mottatt i samarbeidet.  
2. Rødøy kommune konkluderer med at kommunen for å ivareta våre viktigste samarbeid og interesser, 

melder seg ut av Salten Regionråd interkommunalt politisk råd og Salten Regionråd Kommunalt 
Oppgavefellesskap. 

3. Rødøy kommune retter formell henvendelse til Polarsirkelrådet om å bli nytt medlem av rådet. 
4. Omkostninger inntil kr. 200 000 i 2025 ved bytte av regionråd dekkes over disposisjonsfondet. 
5. Det legges fram sak for kommunestyret innen utgangen av 2025 angående eventuelle samarbeid som på 

grunn av skifte av regionråd bør eller må endres. 
 
Forslag fra Arne Tore Bang (RFL): 
Bytting av regionråd midt i året medfører en ekstra kostnad for Rødøy kommune på 200.000,- kr. 
 
Vurdering om det er andre samarbeid som bør endres som følge av endret regionråd må utredes før det 
fattes vedtak, og ikke etter. 
 
Rødøy kommune fortsetter derfor sitt medlemskap i Salten regionråd til alle konsekvenser av å bytte 
regionråd er belyst. Dette med den hensikt å eventuelt bytte regionråd pr. 01.01.2026. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Mot seks stemmer som avgitt for forslag fra Arne Tore Bang, av Arne Tore Bang (RFL), 
Yvonne Aag Engen (RFL), Knut Kvarv (RFL), Anniken Jensen Heen (RFL), Hege Kristin Bang (RFL) og Vidar 
Solheim (FRP). 
  
  

26/2025 Rødøy kommunes uttalelse til forslag til grensejustering - Gnr. 9, 10, 11 og 12 i Vestre 
Sørfjord grunnkrets 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
• Rødøy kommune ønsker å bestå som egen kommune med de kommunegrensene vi har i dag. En 

grensejustering av gnr. 9, 10, 11 og 12 bidrar til større oppsplitting av kommunen, og konstruerer nye, 
vanskelige grenseområder mot gjenværende gnr. 7, 8, 13 og 14 i Vestre Sørfjord grunnkrets, og mot hele 
Østre Sørfjord grunnkrets. Dette gir ingen helhetlig løsning for grenseområdet mellom Rødøy og Lurøy. 

• En grensejustering som omsøkt reduserer eksistensgrunnlaget for kommunen som følge av tap av 
rammetilskudd og skatteinngang.   

• Rødøy kommune har i dag flere samarbeid med Lurøy kommune som fungerer godt. Disse vil vi ta vare 
på og utvikle videre. 

• Rødøy kommune vil styrke nærværet og tjenestetilbudet til og i Vestre Sørfjord grunnkrets. Her nevnes 
satsing på omsorgstjenestene ved bygging av omsorgsbase/eldreklynge i Øresvik som vedtatt i K-sak 
109/2024 og K-sak 004/2025, bygging av nytt helsehus i Jektvik som vedtatt i K-sak 049/2023, og 
utredning av nytt oppvekstsenter som vedtatt i K-sak 105/2024.  

 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
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27/2025 Eierstyring Visit Helgeland AS - eierskapsstrategi, vedtekter og rettet emisjon 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Kommunestyret slutter seg til kommunedirektørenes anbefaling til felles eierstrategi for Visit Helgeland 

AS, herunder forslag til endringer i vedtektene. 
2. Kommunestyret gir fullmakt til ordføreren som representerer kommunen på selskapets 

generalforsamling, til å stemme for emisjonen og vedtaksendringene. 
3. Kommunestyret godkjenner det fremlagte forslaget om rettet emisjon og salg av selskapets aksjer til 

Meløy kommune. Kommunestyret gir fullmakt til kommunens representant på generalforsamlingen til å 
vedta denne samt de foreslåtte vedtaksendringer. 

  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

28/2025 Forlengelse konsulentavtale næring 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommune tilbyr to måneders forlengelse av konsulentavtale om kjøp av næringsrådgivningstjenester 
fra Norwegian Sound Design and Management v/Rolf-Inge Slepnes. Avtalen utløp 31.03.25, og ønskes nå 
forlenget ut mai 2025. Den forlengede avtalen skal ha samme økonomiske vilkår som opprinnelige avtale. I 
tillegg til avtalens opprinnelige innhold skal den forlengede avtalen også dekke all jobbing og kostnader med 
deltakelse i prosjektgruppe som utreder mer kraft til kommunene Rødøy, Meløy og Gildeskål, samt bistand 
til å overføre nødvendige opplysninger til nytilsatt næringsrådgiver som starter i mai. 
 
Midler til tiltaket, kr. 60 834 ekskl. mva., tas fra næringsfondet. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
  
 

29/2025 Framsikt politikermodul 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommune går til innkjøp av politikermodulen i budsjetteringsverktøyet Framsikt. Kostnadene for  
2025 beløper seg til kr. 29.500 i drift, og kr. 16.000 i engangskostnad som bevilges fra disposisjonsfondet.  
Driftskostnadene for 2026 og påfølgende år innarbeides i budsjett for kommende år. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
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30/2025 Kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Kommunedirektørens innstilling: 
1. Jf. plan- og bygningsloven § 11-12 vedtar kommunestyret oppstart av arbeidet med 

kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune. 
2. Forslag til planprogram for kommunedelplan for naturmangfold sendes ut på høring i seks 

uker jf. plan- og bygningsloven § 11-13 sammen med varsel om oppstart av arbeidet. 
3. Administrasjonen gis fullmakt til innhenting av rådgiver til gjennomføring av dette arbeidet. 
4. Kommunestyret bevilger kr 200 000,- ut over tilskudd på kr 400 000 fra Miljødirektoratet for 

fullfinansiering av arbeidene. Midler hentes fra disposisjonsfondet. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 

31/2025 Valg til representantskapet i kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Som representant til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges: ___________________ 
Som vararepresentanter til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges:______________ 

 
Forslag fra AP/KRF: 
1. Som representant til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges ordfører. 
2. Som vararepresentanter til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges varaordfører. 
  
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
 
 

32/2025 Ung AGE 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Forslag fra AP/KRF: 
Etter henvendelse fra arrangør for arrangementet «Ung AGE» ber kommunestyret at saken tas opp i 
formannskapsmøte mai 2025, kommunestyret delegerer videre behandling av saken til formannskapet.  
 
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
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33/2025 Sommerstengte barnehager 

Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Fellesforslag: 
Kommunestyret vedtok i budsjett 2025 å stenge barnehagene i 4 uker sommeren 2025, det gikk da ut 
beskjed til foreldre og ansatte om hvilke uker det ville bli stengt og hvilke uker de ansatte ville få «pålagt» 
ferie.  Dette har barnehagene tatt høyde for i sin planlegging. Eventuelt endring av 4 uker sommerstengt 
barnehage vil gjøres i forbindelse med budsjett 2026.  
 
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
 
 
 
 
 
 
Møtet slutt kl. 16.45. 
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   Møteprotokoll 


 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Rødøy rådhus 
Dato: 29.04.2025 
Tid: 11:00–16:45 


 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Inger Dagmar Monsen Ordfører AP/KRF 
Henriette B. Blix Varaordfører AP/KRF 
Kjell Setvik Medlem AP/KRF 
Elin R. K. Telnes Medlem AP/KRF 
Arne Vegar Telnes Medlem AP/KRF 
Rakel Eline Heen Medlem AP/KRF 
Jorunn Øren Monsen Medlem AP/KRF 
Paul Amundsen Medlem AP/KRF 
Siv Tove Hansen Medlem RFL 
Anniken Jensen Heen Medlem RFL 
Arne Tore Bang Medlem RFL                               (til kl. 15.00) 
Knut Kvarv Medlem RFL 
Vidar Solheim Medlem FRP 


 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sten Våtvik Medlem AP/KRF 
Trude Pedersen Medlem AP/KRF 
Frank Kristiansen Heimdal Medlem RFL 
Jimmy Engen Krogh Medlem RFL 


 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Anders Ivan Rasch Sten Våtvik AP/KRF 
Thor-Harry Nordvoll Trude Pedersen AP/KRF 
Hege Kristin Bang Frank Kristiansen Heimdal RFL                            (til kl. 15.00) 
Yvonne Aag Engen Jimmy Engen Krogh RFL 
Andreas Heen Arne Tore Bang RFL                            (fra kl. 15.00) 


 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Harald Einar Erichsen Kommunedirektør 
Ragnhild Aakre Seljevoll Sekretær 


      
     Kommunalsjef teknisk Steinar Stien under behandlingen av sakene 16/2025 og 23/2025. 
     Kommunalsjef oppvekst og kultur Svend Leif Einvik under behandlingen av sak 33/2025. 
 


 
Merknader: 
Innkalling godkjent. Saksliste godkjent med tilleggssaker 30/2025–33/2025. 
  
 







 
Følgende saker ble behandlet: 
16/2025–33/2025. Sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: 16/2025, 23/2025–26/2025, 17/2025–22/2025 
og 27/2025–33/2025. 
 
 
Permisjoner: 
Arne Tore Bang (RFL) og Hege Kristin Bang (RFL) ble innvilget permisjon fra kl. 15.00, under behandlingen av 
sakene 17/2025–22/2025 og 26/2025–33/2025. 
 
 
Annet: 
Orientering i møtet om NAV Sør-Salten v/leder Vivian Storøy og veileder Aleksander Gartland. 
 







Saksliste 
 
Saksnr Innhold 


 16/2025 Orienteringer 


 17/2025 Valg av representant til pilotprosjektet "En framtid i Rødøy" 


 18/2025 Jektvik barnehage – økning av bemanning 


 19/2025 Avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi og tilhørende 
fasiliteter 


 20/2025 Lokal forskrift – skolerute for skoleåret 2025/26 


 21/2025 Kommunal overtakelse av vannanlegg i Øresvik 


 22/2025 Etablering boliger i kretsene i Rødøy kommunen 2025 


 23/2025 Transportplan Nordland – innspill 


 24/2025 Medlemskap i Digitale Helgeland 


 25/2025 Vurdering av kommunens ulike samarbeidskonstellasjoner 


 26/2025 Rødøy kommunes uttalelse til forslag til grensejustering – Gnr. 9, 10, 11 og 12 i Vestre 
Sørfjord grunnkrets 


 27/2025 Eierstyring Visit Helgeland AS – eierskapsstrategi, vedtekter og rettet emisjon 


 28/2025 Forlengelse konsulentavtale næring 


 29/2025 Framsikt politikermodul 


 30/2025 Kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune (tilleggssak) 


 31/2025 Valg til representantskapet i kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA (tilleggssak) 


 32/2025 Ung AGE (tilleggssak) 


 33/2025 Sommerstengte barnehager (tilleggssak) 


 
  







16/2025 Orienteringer 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Orienteringer v/kommunedirektør: 


• Møte i sakkyndig nemnd 21. februar. Skattekrav utsendt, klagebehandling neste.  
• Masterplanarbeidet på Nord-Helgeland, møte 11. mars med Rana Utvikling, Visit Helgeland og øvrige 


kommuner angående veien videre. Ny prosjektleder tilsatt: Klaas Jonkmann. 
• Avholdt kurs i innkjøp for kommunalsjefer og andre saksbehandlere, 24. mars.  
• Kontorfasiliteter rådhuset, mangler flere kontorer. Ombygging av «Bankbygget» snart ferdig.  
• Teamsmøte med Rødøy Utleiebygg, 4. april. 
• Møte med Spinn arkitekter angående eldreklynge Øresvik, 9. april og 23. april. 
• Status årsregnskap 2024.  
• Oppstartsmøte for utarbeidelse av websider til Rødøyløva Nasjonale Turiststi, 23. april. 
• Felles kommunedirektørmøte i Helgeland, Sandnessjøen 23. april. 
• Partnerskapsmøte Helsefellesskap Helgeland, Sandnessjøen 24. april. 
• Status tilsetting kommunalsjef teknisk. 


o Overgangsavtale inngått med Konsulent Steinar Stien AS for å følge opp helsehusprosjektet 
med tilhørende prosjekter. 


• Status tilsetting økonomisjef       
o Avtale med Geir Arne Solbakk må eventuelt søkes forlenget om det drar ut før ny 


økonomisjef er på plass. Nåværende avtale går ut 30.06.2025. 
• Status sak orientert om i møte 17. desember 2024. Orientering i lukket møte ihht. kommuneloven § 


11-5 (2). 
• Framdrift helsehusprosjekt, orientering v/kommunalsjef teknisk. 
• Svar på spørsmål fra Arne Tore Bang vedrørende asbestsanering Tjongsfjord skole, v/kommunalsjef 


teknisk. 
 
Orienteringer v/ordfører: 


• Brev fra foreldrerepresentanter for barnehagene i Rødøy angående sommerstengt barnehage. 
• Henvendelse fra Eirik Holdal, angående søknad AGE (Arctic Gaming Experience). 
• Flere arbeidsmøter avholdt ang. Nasjonal turiststi, angående skilting og avtaler mellom Rødøy 


kommune og Rødøy Stå På, og etablering av nettside. 
• H.M. Dronningen har takket nei til å forestå åpningen av Nasjonal turiststi 23. august. 
• Teamsmøte med GMV (Grovfjord Mekaniske verksted), 18. mars, angående næringseiendom på 


Kvalvika. GMV ser ikke for seg drift, og ønsker å selge eiendommen. 
• Møte 19. mars med NFK - fylkesråd for kultur og miljø Arne Ivar Mikalsen og Helgeland Museum 


vedrørende vedtatt nedtrekk for kommunene Rødøy, Leirfjord, Dønna og Træna. 
• Markering av at Gildeskål er kommet inn i vertskommunesamarbeid om NAV-tjenester (sammen 


med Meløy og Rødøy), 20. mars på Ørnes.  
• Deltakelse på LVK`s konferanse «Kvinner og kraft», 24.-25. mars i Oslo. Kommunestyrerepresentant 


Elin Telnes deltok sammen med ordfører. 
• Møte i styringsgruppa for Kystplan Rødøy, 26. mars.  
• Teamsmøte 27. mars for vannområde Rana/Lurøy/Rødøy. Høring planprogram og hovedutfordringer 


i regional vannforvaltningsplan. Vannområdekoordinator Kristin Brekke Klausen kommer og 
orienterer i formannskapet i mai. 


• Møter i ordførerutvalget i Salten Regionråd (AU), på Teams hver 14. dag. 
• KS toppledermøte i Oslo, 31. mars–1. april.  


o Dag 1: Ordførermøter med partiene.  
o Dag 2: Felles med kommunedirektørene; Tema beredskap og forventningsgapet m.m. 


• Samling og årsmøte i NFKK (Nettverk fjord- og kystkommuner), 2.-3. april i Oslo. 
• Teamsmøte angående hurtigbåt, 2. april (Salten regionråd: ordførere langs Nex-rutene). 
• Møte angående mulig felles beredskapsråd Meløy, Gildeskål og Rødøy, 8. april på Ørnes. 







• Vedtak i sak delegert til formannskapet; 2. gangs behandling reguleringsendring detaljregulering 
Klubban del av gnr. 42, bnr. 5.  


• Representantskapsmøte HAF IKS, 11. april i Mo i Rana. 
• Generalforsamling Visit Helgeland, 23. april i Sandnessjøen. 
• Dialogmøte Helsefellesskap Helgeland, 24. april i Sandnessjøen. 
• Helgelandskonferansen 2025, 24.-25. april i Sandnessjøen (deltakelse 24. april). 
• Informasjonsmøte i Øresvik angående grensejusteringssaken, 28. april. 
• Rådsmøte Helgeland Museum, 28. april i Mo i Rana. 
• Helgeland Museum m. fl. setter opp musikal om Gustav Strømsvik fra Rødøy, 14. juni. Åpning av 


utstilling om Strømsvik 15. juni på Falch Gamle Handelssted. 
• Teamsmøte i representantskapet i RKK Salten, 25. april. Styret informerte om utfordringer i den 


interne driften av RKK. 
 
Vedtak: 
Tas til orientering. Enstemmig. 
 
 


17/2025 Valg av representant til pilotprosjektet "En framtid i Rødøy" 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommunestyre velger ordfører, med vara: varaordfører, som representant til ressursgruppa for 
pilotprosjektet «En framtid i Rødøy». 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


18/2025 Jektvik barnehage - økning av bemanning 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Budsjettet for oppvekstsektoren – Jektvik barnehage – lønnsmidler, økes med kr. 55 987. 
2. Rødøy kommunestyre ber om at vedtektene for barnehagene i Rødøy kommune utredes med tanke på 


endringer av opptaksreglene. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
  
  


19/2025 Avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi og tilhørende 
fasiliteter 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Det inngås avtale om eierskap, ansvar, drift og vedlikehold av Nasjonal turiststi på Rødøyløva og 


tilhørende fasiliteter, med tilleggsavtale, mellom Rødøy kommune og Rødøy Stå På. 







2. Det innvilges et engangsbeløp fra disposisjonsfond på 100 000 kroner til «Rødøy Stå På» til innleie av sti-
verter for turistsesongen 2025.  


 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


20/2025 Lokal forskrift - skolerute for skoleåret 2025/26 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Kommunestyret i Rødøy vedtar det fremlagte forslaget til Lokal forskrift for grunnskolen i Rødøy kommune 
om skolerute skoleåret 2025/2026 slik det foreligger i forslaget med virkning fra 1. august 2025. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


21/2025 Kommunal overtakelse av vannanlegg i Øresvik 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
• Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til inngåelse av avtale med eier av Øresvik vannverk. 
• Kommunestyrer godkjenner kjøp av Øresvik vannverk på kr 350 000,- som finansieres av 


selvkostfondene. 
• Kommunestyret ber administrasjonen innarbeide båndlegging av nedslagsfeltene i neste planvask på 


kommuneplanens arealdel. 
• Kommunestyret ber administrasjonen om å kontakte eksisterende abonnenter med varsel om 


kommunal overtakelse av vannverket, og at det utarbeides plan for tilrettelegging til nye abonnenter. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
  


22/2025 Etablering boliger i kretsene i Rødøy kommunen 2025 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fremforhandle avtaler med grunneiere på Gjerøy, og 


Storselsøy til etablering av tomter. 
2. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fradele tomter til boligene når avtale med grunneiere 


er på plass. 
3. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til etablering av 4 boliger fordelt på de to kretsene på 


Gjerøy og Storselsøy. Budsjettramme settes til 20 MNOK, og finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
Når finansieringen er vedtatt utarbeides konseptet og søkes tilskudd fra Husbanken.  


4. Kommunestyret ber administrasjonen videreføre arbeidet med konseptet «Leie til Eie», med ny 
publisering og informasjonsmøter.  


 







 
Forslag fra AP/KRF: 
Nytt punkt 5:  Kommunestyret ber om at denne saken får høy prioritet, med fortløpende informasjon til       
   formannskapet. 
  
Vedtak: 
1. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fremforhandle avtaler med grunneiere på Gjerøy, 


og Storselsøy til etablering av tomter. 
2. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til å fradele tomter til boligene når avtale med 


grunneiere er på plass. 
3. Kommunestyret gir administrasjonen fullmakt til etablering av 4 boliger fordelt på de to kretsene på 


Gjerøy og Storselsøy. Budsjettramme settes til 20 MNOK, og finansieres ved bruk av disposisjonsfond. 
Når finansieringen er vedtatt utarbeides konseptet og søkes tilskudd fra Husbanken.  


4. Kommunestyret ber administrasjonen videreføre arbeidet med konseptet «Leie til Eie», med ny 
publisering og informasjonsmøter.  


5. Kommunestyret ber om at denne saken får høy prioritet, med fortløpende informasjon til 
formannskapet. 


  
Mot en stemme, avgitt av FRP. 
  
 


23/2025 Transportplan Nordland - innspill 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
 
INNSPILL TIL TRANSPORTPLAN NORDLAND - PRIORITERINGSLISTE  
Avsender  Rødøy kommune  
  
Oppsummering:  
Tiltak  Transportform  Prioriteringsnr.  
Polarsirkelveien  
Kryssing av Nordfjorden/Melfjorden inn til Mo i Rana: 
Tverrforbindelse mellom Fv17 og E6,  
med kryssing av Holandsfjorden: Fv17 Storvika-Reppen  
  


Vei  1  


Kryssing av sundet mellom Rangsund og Gjerøy  
  


Vei  2  


Jektvik–Kilboghamn: Utbedring av fergekai i Jektvik med ekstra 
fergebro  
  


Ferge  3  


Nytt fergemateriell på strekning Jektvik–Kilboghamn  
  


Ferge  4  


Nytt fergemateriell på strekning Forøy–Ågskardet  
  


Ferge  5  


Asfaltering av Segelforveien (Fv437)  
  


Vei  6  


Taxi for buss til/fra hurtigbåt NEX1  
  


Kollektivtransport  7  


Oppgradere/etablere venteromsfasiliteter  
  


  8  


  







  
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☒  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☐  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☒  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  1    


Beskrivelse av tiltak:  


Polarsirkelveien;  
Kryssing av Nordfjorden/Melfjorden inn til Mo i Rana: Tverrforbindelse mellom 
Fv17 og E6,  
med kryssing av Holandsfjorden: Storvika–Reppen  


Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv17  


Kommune:  Rødøy og Rana kommune  
Rødøy og Meløy kommune  


Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Dagens fergeforbindelser nord- og sørover gir utfordringer for næringstransport, 
arbeidspendling og bolyst. Fv17 er eneste omkjøringsvei når E6 Saltfjellet er stengt, 
og Norge blir delt mellom sør og nord når både E6 Saltfjellet og Fv17 Jektvik–
Kilboghamn/Forøy–Ågskardet er stengt. Fv17 er i dag stengt nordover mot 
fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot Sandnessjøen og Mo i Rana mellom 6–11 
timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite fleksibelt reisetilbud, og et mangelfullt 
kollektivtransporttilbud.  
  
Begge disse fergestrekningene er kjent som flaskehalser på Fv17, spesielt 
sommerstid når turisttrafikken øker betraktelig.  
  


Beskrivelse av tiltak:    


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


En veiforbindelse vil forbedre reisetilbudet, redusere transportkostnader og tid, og 
styrke næringsutvikling og bosetting.   
Veiforbindelse vil redusere kostnadskrevende fergeløsning på Fv17 Jektvik–
Kilboghamn og Forøy-Ågskardet.   
  
Beredskapen for forsvaret vil forsterkes betraktelig, med ny evakuerings- og 
mobiliseringsvei. Polarsirkelveien vil gi kortere vei fra hovedleia inn til E6 Mo i 
Rana og videre til E12 Sverige og Finland. Polarsirkelveien vil bidra til å styrke 
NATOs transportsystem i Norge og Norden, den vil fjerne flaskehalser, bidra til 
redundans og redusere risiko for avskjæringer.   
  
Regionforstørring og styrking av bo- og arbeidsmarkedsregionene i Rødøy, Rana, 
Meløy og Gildeskål vil muliggjøres. Bedre akuttberedskap med kortere reisevei til 
sykehus.   
  
Polarsirkelveien vil garantert bidra til bolyst og bosetting.   
  


Annet:  Det gis unntak for tiltak i forbindelse med bygging av bru over Nordfjorden ved 
Nordfjordholmene, jf. § 5 bokstav g i Forskrift om vern av Nordfjorden marine 
verneområde i Rødøy kommune, Nordland fylke.  
Kryssing av Holandsfjorden vil være et prosjekt for fergeavløsningsordningen.   
  
Storvika–Reppen er innlemmet i kommunedelplanen til Meløy og Rødøy 
kommuner.  







                          
    
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☒  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☐  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☒  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  2    


Beskrivelse av tiltak:  Kryssing av sundet mellom Rangsund og Gjerøy  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv7418 og Fv7414  


Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☒  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


I dag reiser man mellom øyene med skoleskyssbåt, ferge og hurtigbåt.   


Beskrivelse av tiltak:  Gjerøy, Rangsund og Selsøyvik er tre øyer som ligger tett ved siden av hverandre i 
Rødøybassenget. Selsøyvik og Rangsund ble bundet sammen med en veifylling 
midt på 1990-tallet. Den tredje øya Gjerøy ligger nært Rangsund, og vil enkelt 
kunne bindes sammen med en veifylling/flytebro. Dermed vil en kunne binde 
sammen tre øykretser. I dag er det fergekai og hurtigbåtkai på Selsøyvik og Gjerøy. 
Bindes øyene sammen vil det bli innsparinger her i forhold til samferdsel.  


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Forventet effekt av å binde de tre øykretsene sammen er å skape en større, robust 
og livskraftig krets. Det vil gi muligheter for nyetableringer og utvikling i 
næringslivet, og enklere arbeidspendling mellom øyene. Økt bolyst og blilyst. 
Lettere tilgang til idrett- og svømmehall. Styrking av felleskap og foreningsliv. 
Bedre mulighet og tilgjengelighet for hjemmebaserte omsorgstjenester.  
Innenfor skole og barnehage vil skyss bli mer væruavhengig, og det vil være 
besparelser innen skoleskyssutgifter. Innen reiselivsnæringen vil en kunne 
tilrettelegge og utnytte mulighetene for samarbeid mellom de ulike 
reiselivsbedriftene i de tre kretsene.  
Seilingsmønsteret for ferge kan forbedres og effektiviseres med tanke på nytt 
fergeleie på Tonnes.  
Det vil ligge besparelser i prosjektet for Nordland fylkeskommune i forhold til at en 
kun vil trenge ett fergekai og ett kai for hurtigbåt- og godsbåtanløp.  
En veiforbindelse mellom Rangsund og Gjerøy vil gi besparelser innen 
kollektivtransport og offentlige tjenester.  


Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☐  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☒  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☐  


Vedlikehold/utbedring  
☒  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  3    


Beskrivelse av tiltak:  Jektvik–Kilboghamn: Utbedring av fergekai i Jektvik med ekstra fergebro  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv17  


Kommune:  Rødøy  







Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☒  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Uoversiktlig fergekai, for få/dårlig merkede oppstillingsplasser, og mangelfull 
informasjon til reisende.  
Utfordrende når to ferger skal inn til samme fergebro samtidig.  
Kanselleringer på det ene fergesambandet går utover to fergesamband når den 
ene ferga blir liggende og oppholde plass ved fergebro i Jektvik  


Beskrivelse av tiltak:  Utbedre fergekai med ekstra fergebro. Digitale informasjonstavler.   
Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Bedre flyt i trafikken.   
Færre kanselleringer.  
Bedre oversikt og kommunikasjon ut til reisende.   


Annet:    
                          
    
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☐  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☒  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☒  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  4    


Beskrivelse av tiltak:  Nytt fergemateriell på strekning Jektvik–Kilboghamn  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv17  


Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Dagens fergemateriell er gammelt og uhensiktsmessig for strekningen Jektvik–
Kilboghamn. Mange kanselleringer i sambandet pga. manøvreringssystemet. I dag 
tar fergeturen 1 t og 5 min – en ny og raskere ferge vil kunne kutte ned på 
reisetiden. Fergestrekningen er i dag ikke tilfredsstillende for næringstransport, 
pga. tidsbruk og kanselleringer vinterstid. Fv17 er eneste omkjøringsvei når 
Saltfjellet er stengt vinterstid. Fergestrekningen er en kjent flaskehals på Fv17. 
Dette gjelder spesielt sommerstid når turisttrafikken øker betraktelig. Fv17 er 
stengt nordover mot fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot Sandnessjøen og Mo i 
Rana mellom 6–11 timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite fleksibelt reisetilbud, 
et mangelfullt kollektivtransporttilbud, og skaper utfordringer for 
næringstrafikken.  


Beskrivelse av tiltak:    


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Nytt tidsmessig fergemateriell vil kunne redusere lang reisetid. Nytt fergemateriell 
vil føre til færre kanselleringer pga. vær/manøvreringssystem. Det vil også gjøre 
Fv17 til en sikrere og mer effektiv omkjøringsvei for Saltfjellet, som vil gi en 
tryggere og raskere næringsvei.   


Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☐  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☒  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☐  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  5    







Beskrivelse av tiltak:  Nytt fergemateriell på strekning Forøy–Ågskardet  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv17  


Kommune:  Meløy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Dagens fergemateriell er gammelt og uhensiktsmessig i ruten. Pr. i dag står det 
ofte igjen biler og næringstrafikk på de mest trafikkerte rutetidene. Fv17 er eneste 
omkjøringsvei når Saltfjellet er stengt vinterstid. Fergestrekningen er en kjent 
flaskehals på Fv17. Dette gjelder spesielt sommerstid når turisttrafikken øker 
betraktelig. Fv17 er stengt nordover mot fylkeshovedstad Bodø, og sørover mot 
Sandnessjøen og Mo i Rana mellom 6–11 timer i døgnet pga. ferge. Dette gir et lite 
fleksibelt reisetilbud, et mangelfullt kollektivtransporttilbud, og skaper 
utfordringer for næringstrafikken.  


Beskrivelse av tiltak:    


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Nytt tidsmessig fergemateriell vil gi sikrere ruteproduksjon, men fartøystørrelse 
må tilpasses økende trafikk. Ny ferge vil gjøre Fv17 til en sikrere og mer effektiv 
omkjøringsvei for Saltfjellet, som igjen betyr tryggere og raskere næringsvei. Dette 
vil sammen med utbedret rutetilbud gi bedre muligheter til jobbpendling til og fra 
Meløy og Gildeskål. Kort fergestrekning gjør sambandet ideelt for elektrifisering.  


Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☒  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☐  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☐  


Vedlikehold/utbedring  
☒  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  6    


Beskrivelse av tiltak:  Asfaltering av Segelforveien   
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv437  


Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Fylkesvei 437 er en grusvei hvor veistandarden er veldig dårlig. Veien trenger 
oppgradering til asfaltdekke for å bedre fremkommeligheten.  


Beskrivelse av tiltak:    


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Asfaltering av Fv437 vil redusere etterslepet av vedlikehold, og dermed gi 
innsparinger på vedlikehold over tid. Bedre veistandard er et virkemiddel som gir 
bolyst og blilyst.  


Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☐  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☐  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☒  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☐  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  7    







Beskrivelse av tiltak:  Taxi for buss til hurtigbåt NEX1  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


Fv17  


Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Ikke korresponderende kollektivtransport mellom Værangfjorden og Vågaholmen 
til anløp NEX1.  


Beskrivelse av tiltak:  Mulighet for bestilling av taxi for buss for reisende.   
Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Vil gi et bedre tilbud til eldre, barn og unge, og jobbpendlere.  


Annet:    
                          
   
Tema  Beskrivelse  


Transportform (kryss av i 
boks):  


Veg  
☐  


Gange-/sykkel  
☐  


Ferge  
☐  


Hurtigbåt  
☐  


Buss  
☐  


Trafikksikkerhet  
☐  


Annet:  


Tiltakstype (kryss av i 
boks):  


Investeringsprosjekt  
☐  


Vedlikehold/utbedring  
☐  


Drift  
☐  


Annet:  


Prioriteringsnummer:  8    


Beskrivelse av tiltak:  Oppgradere/etablere venteromsfasiliteter  
Vegnr., rutestrekning, 
annet:  


  


Kommune:  Rødøy  
Ferdig reguleringsplan 
(kryss av i boks):  


Ja  
☐  


Nei  
☐  


  


Beskrivelse av 
utfordringer:  


Gjerøy mangler venterom med toalett på ferge- og hurtigbåtkai (felles kai).  
Nordnesøy ferge- og hurtigbåtkai har venterom, men mangler toalettfasiliteter.   
Rødøya mangler toalettfasiliteter på venterom på hurtigbåtkai.  


Beskrivelse av tiltak:  Nytt venterom med toalettfasiliteter Gjerøy, og oppgradering av venterom 
Nordnesøy og Rødøya.  


Beskrivelse av forventet 
effekter av tiltak:  


Vil gi et bedre tilbud for reisende, i tråd med NFKs «Strategi, servicefasiliteter for 
kollektivreisende».  


Annet:    
                          
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


24/2025 Medlemskap i Digitale Helgeland 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Rødøy kommune inngår medlemskap i Digitale Helgeland fra og med 2025. 
2. Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå forpliktende avtale med Digitale Helgeland. 
3. Kostnader knyttet til deltakelse i Digitale Helgeland i 2025 finansieres gjennom disposisjonsfondet. 
4. Fra og med 2026 innarbeides kostnadene i kommunens ordinære driftsbudsjett. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 







 


25/2025 Vurdering av kommunens ulike samarbeidskonstellasjoner 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Rødøy kommune takker for tiden sammen med kommunene i Salten Regionråd. Det understrekes at 


Rødøy kommune har blitt meget godt mottatt i samarbeidet.  
2. Rødøy kommune konkluderer med at kommunen for å ivareta våre viktigste samarbeid og interesser, 


melder seg ut av Salten Regionråd interkommunalt politisk råd og Salten Regionråd Kommunalt 
Oppgavefellesskap. 


3. Rødøy kommune retter formell henvendelse til Polarsirkelrådet om å bli nytt medlem av rådet. 
4. Omkostninger inntil kr. 200 000 i 2025 ved bytte av regionråd dekkes over disposisjonsfondet. 
5. Det legges fram sak for kommunestyret innen utgangen av 2025 angående eventuelle samarbeid som på 


grunn av skifte av regionråd bør eller må endres. 
 
Forslag fra Arne Tore Bang (RFL): 
Bytting av regionråd midt i året medfører en ekstra kostnad for Rødøy kommune på 200.000,- kr. 
 
Vurdering om det er andre samarbeid som bør endres som følge av endret regionråd må utredes før det 
fattes vedtak, og ikke etter. 
 
Rødøy kommune fortsetter derfor sitt medlemskap i Salten regionråd til alle konsekvenser av å bytte 
regionråd er belyst. Dette med den hensikt å eventuelt bytte regionråd pr. 01.01.2026. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Mot seks stemmer som avgitt for forslag fra Arne Tore Bang, av Arne Tore Bang (RFL), 
Yvonne Aag Engen (RFL), Knut Kvarv (RFL), Anniken Jensen Heen (RFL), Hege Kristin Bang (RFL) og Vidar 
Solheim (FRP). 
  
  


26/2025 Rødøy kommunes uttalelse til forslag til grensejustering - Gnr. 9, 10, 11 og 12 i Vestre 
Sørfjord grunnkrets 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
• Rødøy kommune ønsker å bestå som egen kommune med de kommunegrensene vi har i dag. En 


grensejustering av gnr. 9, 10, 11 og 12 bidrar til større oppsplitting av kommunen, og konstruerer nye, 
vanskelige grenseområder mot gjenværende gnr. 7, 8, 13 og 14 i Vestre Sørfjord grunnkrets, og mot hele 
Østre Sørfjord grunnkrets. Dette gir ingen helhetlig løsning for grenseområdet mellom Rødøy og Lurøy. 


• En grensejustering som omsøkt reduserer eksistensgrunnlaget for kommunen som følge av tap av 
rammetilskudd og skatteinngang.   


• Rødøy kommune har i dag flere samarbeid med Lurøy kommune som fungerer godt. Disse vil vi ta vare 
på og utvikle videre. 


• Rødøy kommune vil styrke nærværet og tjenestetilbudet til og i Vestre Sørfjord grunnkrets. Her nevnes 
satsing på omsorgstjenestene ved bygging av omsorgsbase/eldreklynge i Øresvik som vedtatt i K-sak 
109/2024 og K-sak 004/2025, bygging av nytt helsehus i Jektvik som vedtatt i K-sak 049/2023, og 
utredning av nytt oppvekstsenter som vedtatt i K-sak 105/2024.  


 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 







  


27/2025 Eierstyring Visit Helgeland AS - eierskapsstrategi, vedtekter og rettet emisjon 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
1. Kommunestyret slutter seg til kommunedirektørenes anbefaling til felles eierstrategi for Visit Helgeland 


AS, herunder forslag til endringer i vedtektene. 
2. Kommunestyret gir fullmakt til ordføreren som representerer kommunen på selskapets 


generalforsamling, til å stemme for emisjonen og vedtaksendringene. 
3. Kommunestyret godkjenner det fremlagte forslaget om rettet emisjon og salg av selskapets aksjer til 


Meløy kommune. Kommunestyret gir fullmakt til kommunens representant på generalforsamlingen til å 
vedta denne samt de foreslåtte vedtaksendringer. 


  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


28/2025 Forlengelse konsulentavtale næring 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommune tilbyr to måneders forlengelse av konsulentavtale om kjøp av næringsrådgivningstjenester 
fra Norwegian Sound Design and Management v/Rolf-Inge Slepnes. Avtalen utløp 31.03.25, og ønskes nå 
forlenget ut mai 2025. Den forlengede avtalen skal ha samme økonomiske vilkår som opprinnelige avtale. I 
tillegg til avtalens opprinnelige innhold skal den forlengede avtalen også dekke all jobbing og kostnader med 
deltakelse i prosjektgruppe som utreder mer kraft til kommunene Rødøy, Meløy og Gildeskål, samt bistand 
til å overføre nødvendige opplysninger til nytilsatt næringsrådgiver som starter i mai. 
 
Midler til tiltaket, kr. 60 834 ekskl. mva., tas fra næringsfondet. 
 
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
  
 


29/2025 Framsikt politikermodul 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Formannskapets innstilling: 
Rødøy kommune går til innkjøp av politikermodulen i budsjetteringsverktøyet Framsikt. Kostnadene for  
2025 beløper seg til kr. 29.500 i drift, og kr. 16.000 i engangskostnad som bevilges fra disposisjonsfondet.  
Driftskostnadene for 2026 og påfølgende år innarbeides i budsjett for kommende år. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 
 







 


30/2025 Kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Kommunedirektørens innstilling: 
1. Jf. plan- og bygningsloven § 11-12 vedtar kommunestyret oppstart av arbeidet med 


kommunedelplan for naturmangfold i Rødøy kommune. 
2. Forslag til planprogram for kommunedelplan for naturmangfold sendes ut på høring i seks 


uker jf. plan- og bygningsloven § 11-13 sammen med varsel om oppstart av arbeidet. 
3. Administrasjonen gis fullmakt til innhenting av rådgiver til gjennomføring av dette arbeidet. 
4. Kommunestyret bevilger kr 200 000,- ut over tilskudd på kr 400 000 fra Miljødirektoratet for 


fullfinansiering av arbeidene. Midler hentes fra disposisjonsfondet. 
  
Vedtak: 
Som innstillingen. Enstemmig. 
 
 


31/2025 Valg til representantskapet i kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Som representant til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges: ___________________ 
Som vararepresentanter til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges:______________ 


 
Forslag fra AP/KRF: 
1. Som representant til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges ordfører. 
2. Som vararepresentanter til kommunalt oppgavefellesskap Salten IUA for 2025-2027 velges varaordfører. 
  
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
 
 


32/2025 Ung AGE 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Forslag fra AP/KRF: 
Etter henvendelse fra arrangør for arrangementet «Ung AGE» ber kommunestyret at saken tas opp i 
formannskapsmøte mai 2025, kommunestyret delegerer videre behandling av saken til formannskapet.  
 
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
 
 
 
 
 
 
 
 







 


33/2025 Sommerstengte barnehager 


Kommunestyrets behandling i møte den 29.04.2025:  
 
Fellesforslag: 
Kommunestyret vedtok i budsjett 2025 å stenge barnehagene i 4 uker sommeren 2025, det gikk da ut 
beskjed til foreldre og ansatte om hvilke uker det ville bli stengt og hvilke uker de ansatte ville få «pålagt» 
ferie.  Dette har barnehagene tatt høyde for i sin planlegging. Eventuelt endring av 4 uker sommerstengt 
barnehage vil gjøres i forbindelse med budsjett 2026.  
 
Vedtak: 
Som forslaget. Enstemmig. 
 
 
 
 
 
 
Møtet slutt kl. 16.45. 
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